



Rocky Bayou Christian School



Introduction

Rocky Bayou Christian School has distinguished itself for the past 41 years by providing the best education in Northwest Florida. The Rocky Bayou Christian Academy is the secondary department of the school. Located in northwest Florida the school was named one of the 50 Best Christian Schools in America. Rocky Bayou Christian School is committed to providing a quality education that enables staff, students, their families, and visitors to experience a Christian education that values both learning and the learner. The academic program of a school maintains a clear statement of the values and desired outcomes of that education. Rocky Bayou Christian School continues to challenge students with a core curriculum based on the Liberal Arts that is designed to produce free men and women. Co-curricular programs supplement the overall education of students by broadening their experiences and stimulating their interests. As with all aspects of the school, a Christian worldview and discipleship approach are employed and emphasis is placed on the display of righteous attitudes during activities. The school is accredited by the FACCS and NILD. It is a member of the ACSL.



Extracurriculars

Students are encouraged to join a variety of clubs and activities including Band, Chorale, Academic Team, Beta Club, Shakespeare Club, Chess Club, Sailing, Science Club and Spirit Club. Athletes can participate in many sports including Volleyball, Track and Field, Tennis, Swimming and Diving, Golf, Basketball, Soccer, Cheerleading, Cross Country, Football, Softball, Wrestling & Weight Lifting.

Universities Admitted

Recent graduates were awarded admission to the following fine institutions of higher learning: University of Connecticut, University of Massachusetts, Samford University, Illinois Institute of Technology, Texas A & M, University of Florida, University of Oregon, Kings College, and Lee University.

Basic Figures

Website	www.rbc.org
School Address	2101 N. Partin Drive Niceville FL 32578
School Type	Co-ed
Year Founded	1973
Grades Offered	K-3 –12
Enrollment	700 (HS—200) (5 Chinese)
Teacher Student Ratio	1:15
Average Class Size	15
ESL Courses Offered	Yes
# of AP Courses Offered	10
Average SAT Score	1662
Semesters started	September, January
Application Deadline	May 31

2015-2016 Expenses

\$37, 000/year (includes tuition and school fees, food and accommodation, insurance and management.)





学校简介

罗基百优基督学校 Rocky Bayou Christian School 位于佛罗里达州的 Niceville，离阿拉巴马州边界 40 英里而距墨西哥湾仅几英里。学校被佛罗里达基督教院校协会 (FACCS) 和国家研究所学习发展项目 (NILD) 认可，是国际基督教学校联盟 (ACSI) 中的一员。在过去几十年来，学校提供了佛罗里达州西北部最好的教育，被评为全美国前 50 顶级基督学校。罗基百优基督学校致力于高质量的教学，学校、家庭和教堂之间的强强联合是该学校贯彻总体教育理念的关键，将学校、家庭和教会紧密结合起来，使师生共同受益。罗基百优学校在筛选教职工时实施最为严格的标准。学校有明确的教育价值观和教学目标，以自由意识的人文科学为核心课程，辅以拓宽学生经历和提高兴趣的联合课程项目，教学生从生活和经历中学习。学校激励学生成为专注而积极向上的人，注重发展促进学生自我探究问题的能力，这样他们可在将来继续接受良好教育。



课外活动:

乐队、合唱团、学术团队、β 俱乐部、莎士比亚俱乐部、象棋俱乐部、航海、科学俱乐部和心灵俱乐部。运动包括排球、田径、网球、游泳、潜水、高尔夫、篮球、足球、啦啦队、越野、垒球、摔跤和举重。

毕业去向:

最近的毕业生获得以下高等学府的录取：康涅狄格大学、马萨诸塞大学、桑佛德大学、伊利诺理工大学、德克萨斯州农工大学、佛罗里达大学、俄勒冈大学、国王学院、李大学等。

基本信息

学校网站:	www.rbc.org
学校地址:	2101 N. Partin Drive Niceville FL 32578
学校性质:	男女同校，寄宿在美国人家里
成立时间:	1973年
年级设置:	幼儿园-12 年级
在校人数:	700 (5名国际学生)
师生比例:	1:15
平均班级人数:	15
ESL 课程:	有
AP课程:	10门
SAT平均分:	1662
开学时间:	1月、9月
申请截止日期:	5月31日

2015-2016年费用:

\$37,000/年 (包括学费、学杂费、食宿费、医保和管理费。注：以学校最后发布为准。)

